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БТПП

Кариерният форум под надслов "Бизнесът среща образованието" привлече на едно място в зала "Орфей" в парк
"Македония" млади хора, които получиха възможност за лична среща с утвърдени мениджъри на фирми и успяха
да се запознаят с опциите за работа в компаниите и предлаганите разнообразни стажове за професионално
развитие.Изложението бе открито от зам.-кмета по образование и бизнес развитие Боряна Ша... 

Търговско-промишлена палата - Враца организира Семинар на тема "Насърчаване на туризма чрез устойчиво
производство на храни", по време на Международното изложение ИНТЕРФУД & ДРИНК, в Интер Експо Център -
София. Семинарът е част от проект "MedDiet Go!" (Уникалността на Средиземноморската диета – от териториални
мрежи към клъстерна организация), финансиран по програма Interreg Euro-MED. Събитие... 

Събитието е организирано от Община Благоевград и е част от инициативата "Ела (си) в Благоевград" Над 20
водещи компании от различни сектори, неправителствени организации, институции и кариерни центрове към
университетите взеха участие в "Панаир на кариерата". Кариерният форум под надслов "Бизнесът среща
образованието" привлече на едно място в зала "Орфей" в парк "Македония" млади хора, които получ... 

Съюзът на инвалидите в България планира заснемането на документални филми за хора с увреждания от
Кърджали.Ще бъдат филмирани тежки житейски съдби,на хора останали непречупени от съдбата.Сред тях е и
преподавател без две ръце,работещ като IT специалист.Общо в Кърджалийска област хората с увреждания са над
1000,от които 400 живеят в Кърджали.Това съобщи за Кърджали бг вести председателят на Областн... 

Заглавие: Министър Павлова участва в конференция за дигитализацията на арбитражното производство
https://justice.government.bg/home/index/38af4380-9250-4eda-9ad2-f398ef3b4270

Дата: 15.11.2024 00:00
Медия: 

Заглавие: Над 20 компании и неправителствени организации на Панаир на кариерата в Благоевград

Дата: 15.11.2024 09:33
Медия: Пирин Нюз

Заглавие: ТПП-Враца организира семинар за насърчаване на туризма

Дата: 14.11.2024 19:23
Медия: Враца Плюс

Заглавие: Бизнесът срещна образованието в Благоевград

Дата: 15.11.2024 09:51
Медия: Инфо мрежа

Заглавие: Съюзът на инвалидите в България планира документални филми за хора с увреждания от Кърджали

Дата: 15.11.2024 09:34
Медия: Asenovgrad.NET

https://pirinnews.com/novina/15194/nad-20-kompanii-i-nepravitelstveni-organizacii-na-panair-na-karierata-v-blagoevgrad/
https://vratzaplus.com/news/17316049896380/tpp-vratsa-organizira-seminar-za-nasarchavane-na-turizma
https://infomreja.bg/biznesyt-sreshtna-obrazovanieto-v-blagoevgrad-164013.html
https://www.asenovgrad.net/news/598427/sayuzat-na-invalidite-v-balgariya-planira-dokumentalni-filmi-za-hora-s-uvrezhdaniya-ot-kardzhali


БТПП и Арбитражният съд към БТПП организират заедно международна конференция по темата: "Юридически
аспекти на цифровизацията в институционалните арбитражи и арбитражното производство". Събитието ще се
проведе утре, на 15 ноември, от 10:00 часа, в помещенията на БТПП, съобщиха от Палатата. Конференцията е
предназначена за адвокати, юристи, практикуващи арбитри, бизнес представители и други специал... 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) и Арбитражният съд при БТПП организират съвместно
международна конференция на тема: "Юридически аспекти на дигитализацията на дейността на институционните
арбитражи и на арбитражното производство", която ще се състои утре - 15 ноември, от 10:00 ч., в БТПП, съобщиха
от Палатата.Конференцията е ориентирана към адвокати, юристи, действащи арбитри, предст... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ

Комисията разпространи своята есенна икономическа прогнозаИнфлацията у нас ще спадне през тази година на
2,5 на сто в сравнение с 8,6 на сто през 2023 г." Догодина този показател ще спадне още повече – на 2,3%. Но през
2026 г. ще се увеличи на 2,9 процента поради постоянната инфлация в сферата на услугите. Това се казва в
огласената днес есенна икономическа прогноза на Европейската комисия. Брутни... 

Институтът за пазарна икономика публикува изследването си Регионални профили: показатели за развитие 2024.
То предоставя обхватна информация за развитието на областите в страната. Чрез изготвянето на отделни
профили за всяка област и допълването им с тематични анализи, изданието описва както икономическите, така и
социалните аспекти на живота в региона. Регионалните профили на отделните области са... 

Кои са областите в България с най-ниски пенсии през 2024 г.Размерът на пенсиите в България варира значително
в различните области, като отражение на регионалните икономически условия, заетостта, нивото на доходите и
структурата на местния пазар на труда. През 2024 г. се запазва тенденцията за значителни различия между
областите, като някои региони остават с много ниски средни пенсии. Ето кои са те... 

Заглавие: Използването на изкуствения интелект в арбитражното производство е сред темите на форум в БТПП
утре

Дата: 14.11.2024 17:31
Медия: Екип Нюз

Заглавие: Използването на изкуствения интелект в арбитражното производство е сред темите на форум в БТПП
утре

Дата: 14.11.2024 15:28
Медия: Утро Русе

Заглавие: ЕК предвижда спад на инфлацията у нас с 6,1 на сто и ръст от 2,4% на БВП

Дата: 15.11.2024 11:39
Медия: Клуб Z

Заглавие: Софийска област остава сред трите области с най-висок брутен вътрешен продукт на човек от
населението

Дата: 15.11.2024 09:23
Медия: Botevgrad.com

Заглавие: В тази област в България взимат най-ниските средни пенсии

Дата: 15.11.2024 09:12
Медия: Бизнес новините

Заглавие: "Асарел-Медет" АД – катализаторът за устойчивото развитие на община Панагюрище

Дата: 15.11.2024 08:00

https://ekipnews.com/%D0%B8%D0%B7%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B7%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%BA%D1%83%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B8%D0%BD%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BA/
https://utroruse.com/article/1048358/
https://clubz.bg/155811
https://botevgrad.com/news/91914/Sofiyska-oblast-ostava-sred-trite-oblasti-s-nay-visok-bruten-vatreshen-produkt-na-chovek-ot-naselenieto/
https://businessnovinite.bg/bg-biznes/v-tazi-oblast.html
https://www.capital.bg/biznes/kompanii/2024/11/15/4697809_asarel-medet_ad_katalizatorut_za_ustoichivoto_razvitie/


Компанията осигурява 45% от собствените приходи в общинската хазнаМоже ли един голям инвеститор да
промени коренно облика на региона, в който работи? Отговорът на този въпрос е видим в Панагюрище, където
моторът на местната икономика е минната компания "Асарел-Медет" - най-големият работодател, дарител и
данъкоплатец в Панагюрище. Ефектът "Асарел" е най-ясно видим в платформата "265 истории за ико... 

Източноевропейските икономики разчитат на вътрешното потребление като спасителен пояс, докато Германия,
основният търговски партньор на региона, се опитва да избегне рецесиятаИкономиките в Полша и Румъния се
спънаха, тъй като слабото потребителско търсене беше усложнено от стагнацията в Германия, добавяйки към
картината на затруднен растеж в източната част на Европейския съюз. Брутният вътрешен пр... 

Управителният съвет на "Лукойл Нефтохим Бургас" АД проведе Общо събрание, на което бе сменен
представителят на държавата в рафинерията, става ясно от официално съобщение на Министерството на
енергетиката от 14 ноември. За новото назначение се разбра още преди това - от отговор на служебния енергиен
министър Владимир Малинов на депутатски въпрос: Готви се смяна на държавния представител в "Лукойл Н... 

През последните години икономическите отношения между България и Бавария се развиват изключително
динамично. Бавария е сред трите германски федерални провинции с най-голямо присъствие по линия на
инвестициите у нас и с най-висок дял в двустранния стокообмен. Това заяви заместник-министърът на
икономиката и индустрията Николай Павлов в приветствието си по време на традиционната Баварска вечер, орга...

Новини Стандарт Да не се хвалим с износ на суровини, а с добавена стойност от производство у нас, каза Димитър
Зоров * Да не се хвалим с износ на суровини, а с добавена стойност от производство у нас, каза Димитър Зоров *
Премахването на нулевата ставка за хляба ще бръкне в джоба на всеки потребител, предупреди Мариана
Кукушева 6000 предприятия с ангажирани са над 90 000 работници правят хранител... 

Посланикът на Турция в Румъния Йозгюр Къванч Алтан Труд Липсата на магистрала Букурещ - София беше остро
разкритикувана от турския посланик в Румъния Йозгюр Къванч Алтан. По време на събитие, организирано от
румънската армия, дипломатът каза, че е недопустимо страната да няма високоскоростни пътища по маршрута

Медия: Капитал

Заглавие: Най-големите икономики в Източна Европа се препънаха заради слаби разходи

Дата: 15.11.2024 06:47
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: При все по-засилени слухове за продажба: Сменен е държавният представител в "Лукойл
Нефтохим"

Дата: 15.11.2024 11:04
Медия: Actualno.com

Заглавие: Близо 1000 баварски компании развиват производствена и търговска дейност в България, съобщи
зам.-министър Николай Павлов

Дата: 15.11.2024 10:47
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Бизнесът пита: Защо България е единствена в  ЕС без по-нисък ДДС за храните

Дата: 15.11.2024 09:00
Медия: Буднаера

Заглавие: "Недопустимо е да няма магистрала Букурещ - София": Турският посланик в Румъния изгуби търпение

Дата: 15.11.2024 08:00
Медия: Буднаера

https://www.bloombergtv.bg/a/8-novini-ot-sveta/137376-nay-golemite-ikonomiki-v-iztochna-evropa-se-prepanaha-zaradi-slabi-razhodi
https://www.actualno.com/economy/pri-vse-po-zasileni-sluhove-za-prodajba-smenen-e-dyrjavnijat-predstavitel-v-lukojl-neftohim-news_2339921.html
https://www.bta.bg/bg/news/economy/781609-blizo-1000-bavarski-kompanii-razvivat-proizvodstvena-i-targovska-deynost-v-balga
http://www.budnaera.com/202405f/24052292.html
http://www.budnaera.com/202405f/24052280.html


Букурещ - Истанбул или Букурещ - София, съобщава телевизионният канал Digi24. "Защо няма... 

Виенският икономически форум отличи най-голямата българска строителна компания "Главболгарстрой" като
ключов партньор с принос за развитието на регионалното икономическо сътрудничество на европейско и световно
ниво. Това стана по време на 21-то годишно издание на форума, което се проведе тези дни във Виена. Ролята на
регионалната икономика като част от европейската и глобалната икономика беше фоку... 

Президентът на Турция Реджеп Тайип Ердоган обяви намерението си да развие партньорство с известния
предприемач Илон Мъск в областта на технологиите. Както отбеляза турският лидер, за постигане на значителни
успехи в съвременните технологични проекти са необходими съвместни усилия и Турция е отворена за
сътрудничество със световните лидери в тази област. Според Ердоган, Турция активно се движи към ... 

Синтетична ДНК за съхраняване данни, устойчиво извличане на литий и коралови "детски градини" са част от
идеите на научни предприемачи, които събарят стени на науката в Берлин Германска, швейцарска и британска
компания грабнаха наградите за стартъпи, базирани на наука, на глобалната научна среща Falling Walls – "Падащи
стени", в Берлин. Изгряващите фирми претенденти, които успешно излизат от лабор... 

Институтът за пазарна икономика представи изследването си "Регионални профили: показатели за развитие
2024". Според изследването делът на София за брутния вътрешен продукт на страната леко е спаднал, столицата
допринася за 41% от БВП в националната икономика през 2022 г., или 68,7 млрд. лв., на фона на 43% година по-
рано. В тази класация на второ място е Пловдив с 6,5 %, или 13,7 млрд. лева. На тр... 

България се обединява с други балкански страни, за да насърчи пътуванията в различни страни, пишат от
Euronews Travel. Страна в центъра на древни цивилизации, чиито исторически обекти се намират сред световно
класирани черноморски брегове и заснежени ски курорти за Световната купа, България събира много
туристически атракции на своите компактни 111 000 квадратни километра. И се очаква да се превър... 

Заглавие: "Главболгарстрой" с отличие на Виенския икономически форум

Дата: 14.11.2024 22:37
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Турция дърпа яко напред, Едроган и Мъск си стискат ръцете

Дата: 15.11.2024 10:28
Медия: Блиц

Заглавие: Авангардни технологии заменят нефта, превръщат боклука в строителен материал, наблюдават
тялото отвътре

Дата: 14.11.2024 17:04
Медия: MenTrend

Заглавие: Институтът за пазарна икономика: Горещи данни за регионите, неочаквано една област изпревари
Варна

Дата: 14.11.2024 18:26
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: От златни плажове до заснежени планини: България ли е най-добрата целогодишна дестинация в
Европа?

Дата: 14.11.2024 18:23
Медия: Инфосток

Заглавие: Инвестиции за близо 60 млн. лв. е направила BILLA България

Дата: 15.11.2024 12:05

https://lupa.bg/news/quotglavbolgarstroiquot-s-otlichie-na-vienskiya-ikonomicheski-forum_324604news.html
https://blitz.bg/svyat/turtsiya-drpa-yako-napred-edrogan-i-msk-si-stiskat-rtsete_news1050431.html
https://www.mentrend.bg/Article/19322872
https://novini.vratsa.eu/bg/institutat-za-pazarna-ikonomika-goreshti-danni-za-regionite-neochakvano-edna-oblast-izprevari-varna/
https://www.infostock.bg/infostock/control/worldmarkets/news/120053-ot-zlatni-plazhove-do-zasnezheni-planini-balgariya-li-e-najdobrata-tselogodishna-destinatsiya-v-evropa
http://progressive.bg/bg/%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%BE-60-%D0%BC%D0%BB%D0%BD-%D0%BB%D0%B2-%D0%B5-%D0%BD%D0%B0%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D0%BB%D0%B0-/6585/


Инвестиции за близо 60 милиона лева за експанзия и реновации, изграждане на нова логистична база за над 50
милиона лева, 161 магазина в 50 града, близо 5 300 служители и ръст на оборота от 6,6% за първите 10 месеца на
2024 г. спрямо същия период на 2023 г. Компанията се утвърди като ритейлърът с най-голям брой магазини в
България – 161 в 50 града и с постоянно нарастващ брой на клиентите като за п... 

Последният кандидат-концесионер на летището, Асен Василев, разказва какво може да се случи с него, ако има
сериозно желание то да се развиеТемата накратко Летище Пловдив е в застой, което обрича целия регион на
дефицит на възможности. Асен Василев, който е представител на последния частен инвеститор с план, смята, че
бъдещето на летището е като карго хъб. Държавата все още твърди, че ще търси ч... 

Краставиците и цитрусите поевтиняват най-многоМесечната инфлация за октомври е 1.1%, а годишната инфлация
е 1.8%. През октомври 2024 г. цените на стоките и услугите са се увеличили в следните потребителски групи:
"Развлечения и култура" - увеличение с 8.6%; "Облекло и обувки" - увеличение с 8.2%; "Образование" - увеличение с
1.8%; "Жилища, вода, електроенергия, газ и други горива" - увеличение с... 

Над 1,5 млрд. лв. ще бъдат вложени в модернизиране на 40 градски общини по Програма "Развитие на регионите"
2021-2027 г. Средствата са осигурени от Министерството на регионалното развитие и благоустройството по линия
на Програма "Развитие на регионите" 2021-2027 (ПРР) в рамките на Приоритет 1 "Интегрирано градско развитие"
и Приоритет 2 "Интегрирано териториално развитие на регионите" на ПРР. Упра... 

Преките чуждестранни инвестиции в Китай през първите първите десет месеца на годината възлизат на 693,2
милиарда юана (95,92 милиарда долара), което е спад с 29,8 на сто спрямо същия период на миналата година,
предаде Ройтерс, като се позова на данни на министерството на търговията. Понижението е незначително по-
малко от това регистрирано за периода януари-септември, което е било 30,4 на сто на го... 

ЕК очаква икономиката на България да нарасне с 2,4 на сто през настоящата година и с 2,9 на сто през 2025 г.
Това е посочено в есенните прогнози на изпълнителния орган на Европейския съюз. В новите оценки
предвиждането за настоящата година е ревизирано възходящо, след като през пролетта Брюксел посочи, че
очаква ръст на БВП у нас през 2024 г. от 1,9 на сто. За 2025 г. прогнозата е запазена. За пър... 

Медия: Progressive.bg

Заглавие: Летище Пловдив: заключената врата към бъдещето на цял регион

Дата: 15.11.2024 11:55
Медия: Капитал

Заглавие: Накъде върви инфлацията и какво поскъпва през октомври?

Дата: 15.11.2024 11:48
Медия: Бизнес новините

Заглавие: Велинград, Пещера, Панагюрище и Пазарджик с право на средства по програма "Развитие на
регионите", кандидатстването стартира през февруари

Дата: 15.11.2024 13:35
Медия: PZdnes

Заглавие: Чуждите инвестиции в Китай спадат

Дата: 15.11.2024 13:17
Медия: Новини.бг

Заглавие: ЕК: 2.9% ръст на БГ икономика за 2025

Дата: 15.11.2024 13:15
Медия: Economynews

https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/gradove/plovdiv/2024/11/15/4691075_letishte_plovdiv_zakljuchenata_vrata_kum_budeshteto_na/
https://businessnovinite.bg/bg-biznes/nakade-varvi-inflacijata-i-kakvo-poskapva-prez-oktomvri.html
https://pzdnes.com/2024/11/15/%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D0%BD%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B4-%D0%BF%D0%B5%D1%89%D0%B5%D1%80%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D0%B3%D1%8E%D1%80%D0%B8%D1%89%D0%B5-%D0%B8-%D0%BF%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%B4/
https://novini.bg/biznes/finansi/877683
http://www.economynews.bg/%D0%B5%D0%BA-29-%D1%80%D1%8A%D1%81%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B3-%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-2025-news114875.html


РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО

35-36% от хората получават заплата, която е равна на тази за издръжка, която синдикатите изчисляват Заплатите
в България продължават да растат с двуцифрени числа като проценти. Частният сектор през това тримесечие на
годишна база расте изпреварващо спрямо бюджетния сектор. През миналата година общественият растеж беше
малко по-бързо от частния, но през 2021 и 2022 г. частния растеше видимо повече,... 

Спор между синдикатите, работодатели и изпълнителната власт в лицето на Министерството на труда и
социалната политика (МТСП) възникна заради предложение на МТСП за промени в Кодекса на труда на метода
за актуализация на минималната работна заплата (МРЗ). Все още не е ясно дали тази дискусия ще доведе до
промяна в планираното увеличение на МРЗ до 1077 лева от 1 януари 2025 г. Към момента минималнат... 

Гала вечерята "Марко Поло: Пътят на ориза" ще отведе гостите на хотела на пътешествие през Сицилия и
ПулияВисша италианска кухня от световна класа завладява София този месец. На 21 ноември Хилтън София
отваря вратите за ексклузивна гала вечеря "Марко Поло: Пътят на Ориза", водена от двама от най-влиятелните
италиански шеф-готвачи - Марио Пучо и Джузепе Пелико. Тя ще се състои в новата елегантна за... 

Виктор Минчев, съосновател на "Тесие", Иван Гойчев, зам.-кмет на Столична община в направление
"Дигитализация, иновации и икономическо развитие", "Бизнес старт", 15.11. 2024 г.Столична община стартира
пилотен проект с изкуствен интелект (AI), който ще помага на експертите от администрацията в идентифицирането
и кандидатстването по програми на ЕС. Софтуерът ще помогне на СО да работи по много повеч... 

Тази година се очаква шестото увеличение на заплатите на служителите на ЕС за две години, месечните им
възнаграждения ще нараснат със 7,2%, съобщи Bild. На фона на общите икономии в Европа заплатите на
служителите в структурите на ЕК, напротив, отново ще се увеличат, което ще бъде от полза за председателя на
Европейската комисия Урсула фон дер Лайен и нейните колеги. Новото увеличение на заплатите... 

Заглавие: КНСБ: В 4-5 области има картел между работодатели, които потискат доходите на хората

Дата: 14.11.2024 21:01
Медия: BPost

Заглавие: На кръстопът: До дни може да се промени начинът на изчисление на минималната заплата

Дата: 14.11.2024 18:32
Медия: Днес News

Заглавие: София става столица на италианската кухня: Петзвездните шеф готвачи Марио Пучо и Джузепе
Пелико пристигат в Хилтън София на 21 ноември

Дата: 15.11.2024 12:25
Медия: Марица

Заглавие: Изкуствен интелект ще помага на Столична община да печели европейски проекти

Дата: 15.11.2024 12:15
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: ЕК ПОВИШИ ЗАПЛАТИТЕ СИ: ФОН ДЕР ЛАЙЕН ЩЕ ВЗЕМА 34 412 ЕВРО – ТОВА Е ШЕСТОТО УВЕЛИЧЕНИЕ
ЗА 2 Г.

Дата: 15.11.2024 12:39
Медия: Агенция Сливен

Заглавие: Вноската за пенсия скача за 2,8 млн. души, вижте с колко...

Дата: 15.11.2024 13:00

https://bpost.bg/knsb-v-4-5-oblasti-ima-kartel-mejdu-rabotodateli-koito-potiskat-dohodite-na-horata/
https://dnesnews.bg/2024/11/%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D1%80%D1%8A%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%BF%D1%8A%D1%82-%D0%B4%D0%BE-%D0%B4%D0%BD%D0%B8-%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B8/
https://www.marica.bg/biznes-zona/sofiq-stava-stolica-na-italianskata-kuhnq-petzvezdnite-shef-gotvachi-mario-pucho-i-djuzepe-peliko-pristigat-v-hiltan-sofiq-na-21-noemvri
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/137408-izkustven-intelekt-shte-pomaga-na-stolichna-obshtina-da-pecheli-evropeyski-proekti
https://agencia-sliven.com/index.php?id=448920
http://www.budnaera.com/202405f/24052313.html


Retro.bg За около 2,8 млн. българи осигуровките за пенсия могат да се вдигнат с между 32,31 и 112,5 лв. Това ще
стане, ако се приемат мерките на служебната финансова министърка Людмила Петкова, които тя ще консултира с
политици, синдикати и работодатели, за да свали бюджетния дефицит до 3%. Сред останалите идеи е отлагане на
вдигането на заплатите в образованието, МВР и военното министерство, обла... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

Изложба, представяща българска живопис, е експонирана в Токийския музей на изкуствата "Фуджи" и ще може да
бъде разгледана от посетителите до 22 декември 2024 г. Това анонсират от екипа на Посолството на България в
Япония чрез публикация във Фейсбук. Експозицията бе официално открита на 15 октомври от посланик Мариета
Арабаджиева по време на пресконференция в резиденцията на българския посланик в ... 

Не трябва да смятаме, че с диктатурите е свършено, гибелни идеологии може да възкръснат Ако имаш какво да
кажеш и ако знаеш как да го кажеш, всяко време е добро за писане - Проф. Топалов, с какво чувство наблюдавате
политическите битки у нас? - Това, което гледаме сега, е пародия на политика. Очевидно е резултат от тъжното
обстоятелство, че половин век на българина му беше оперирано чувството за ... 

Свиленградчанинът Иван Иванов, търговски представител на "Булмаркет", най-големия ж.п. превозвач в страната,
улови в Марица невиждан с размерите си шаран. Гигантът спря кантара на нечуваните за екземпляр от водите на
Марица 17 килограма. Слуката споходи Иванов вчера, около 16:30 часа. Мястото е известно на всички
свиленградски балъкчии – под стадиона в Гебран, където Марица е по-дълбока. Стръвта, ... 

Когато последният редовен външен министър на България Мария Габриел се срещна с американския си колега
Антъни Блинкен в Държавния департамент миналия септември, липсата на един човек породи въпроси.
Дипломатическият протокол изисква външният министър да бъде придружен от посланика, изпратен в страната-
домакин. Българският представител във Вашингтон Георги Панайотов обаче не присъства на тази среща... 

Медия: Буднаера

Заглавие: Изложба с българска живопис и творчески работилници се организират в Токийския музей на
изкуствата "Фуджи" през ноември и декември

Дата: 15.11.2024 11:20
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Проф. Кирил Топалов: Политиците изхвърлиха интелектуалците, търгаши окупират парламента

Дата: 15.11.2024 11:12
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Свиленградски балъкчия изкара от водите на Марица гигантски шаран

Дата: 15.11.2024 10:24
Медия: E-svilengrad

Заглавие: СКАНДАЛ! Посланикът ни във Вашингтон Георги Панайотов е загубил доверието на САЩ, обсъждат
отзоваването му

Дата: 15.11.2024 10:04
Медия: ПИК

Заглавие: Илон Мъск се е срещнал с ирански дипломат, за да намали напрежението между Вашингтон и
Техеран, съобщи "Ню Йорк таймс"

Дата: 15.11.2024 08:40
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.bta.bg/bg/bg-world/781627-izlozhba-s-balgarska-zhivopis-i-tvorcheski-rabotilnitsi-se-organizirat-v-tokiysk
https://novini.vratsa.eu/bg/mark-classslimprof-kiril-topalovmark-polititsite-izhvarliha-intelektualtsite-targashi-okupirat-parlamenta/
https://e-svilengrad.com/2024/11/15/%D1%81%D0%B2%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B4%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B1%D0%B0%D0%BB%D1%8A%D0%BA%D1%87%D0%B8%D1%8F-%D0%B8%D0%B7%D0%BA%D0%B0%D1%80%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D0%B2%D0%BE%D0%B4/
https://pik.bg/%D1%81%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D0%BB-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B8-%D0%B2%D1%8A%D0%B2-%D0%B2%D0%B0%D1%88%D0%B8%D0%BD%D0%B3%D1%82%D0%BE%D0%BD-%D0%B3%D0%B5%D0%BE%D1%80%D0%B3%D0%B8-%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B2-%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%B3%D1%83%D0%B1%D0%B8%D0%BB-%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B0%D1%89-news1255414.html
https://www.bta.bg/bg/news/world/781517-ilon-mask-se-e-sreshtnal-s-iranski-diplomat-za-da-namali-naprezhenieto-mezhdu-v


Съюзникът на новоизбрания президент на САЩ Доналд Тръмп - милиардерът Илон Мъск, се е срещнал с
посланика на Иран в ООН на 11 ноември, понеделник, за да "намали напрежението" между Техеран и Вашингтон,
съобщи американското издание "Ню Йорк таймс", цитирано от Франс прес. Всекидневникът цитира два
неназовани ирански източника, които казват, че срещата, продължила повече от час на тайно място в Ню Й... 

"Ако намерите призвание около нещо, което обичате, вие имате мечтаната работа. Ще бъдете първият и
последният, който ще си тръгне от нея", допълва музикантът и дизайнер, известен с филантропската си
дейностНосителят на награда "Грами" и филантроп Фарел Уилямс смята, че американците все повече губят
представа за това какво всъщност представлява тяхната национална мечта. По време на събитието Web Su... 

Напоследък расте броят на шофьорите, които се качват зад волана, употребили алкохол и други вещества. Сред
тях вече има и доста известни имена. Своеобразната негативна класация се оглавява от Ивайло - Нойзи Цветков,
който бе заловен да шофира с 2,12 промила алкохол в кръвта. На 11 ноември 2023 г. около 2 часа сутринта
полицията спира немското возило, с което Нойзи се придвижва, в столичния кв. Дра... 

Някой от вас използва ли "123456", за да осигури достъп до своя акаунт? За съжаление, тази поредица от числа
все още оглавява годишния списък на NordPass с най-използваните пароли, спечелвайки титлата "най-лоша
парола в света". Шестата годишна класация включва списък с 200-те най-често срещани пароли, заедно с времето,
необходимо за разбиването на всяка от тях и броя на акаунтите, използващи тази... 

Някой от вас използва ли "123456", за да осигури достъп до своя акаунт? За съжаление, тази поредица от числа
все още оглавява годишния списък на NordPass с най-използваните пароли, спечелвайки титлата "най-лоша
парола в света". Шестата годишна класация включва списък с 200-те най-често срещани пароли, заедно с времето,
необходимо за разбиването на всяка от тях и броя на акаунтите, използващи тази ... 

Гала вечерята "Марко Поло: Пътят на ориза" ще отведе гостите на хотела на пътешествие през Сицилия и Пулия
София. Висша италианска кухня от световна класа завладява София този месец. На 21 ноември Хилтън София
отваря вратите за ексклузивна гала вечеря "Марко Поло: Пътят на Ориза", водена от двама от най-влиятелните
италиански шеф-готвачи – Марио Пучо и Джузепе Пелико. Тя ще се състои в новата елег... 

Заглавие: Фарел Уилямс: Американската мечта не е да правиш пари, а да се посветиш на това, което обичаш

Дата: 15.11.2024 12:05
Медия: Profit

Заглавие: Класация на срама: Броят на известните, седнали пияни зад волана, расте

Дата: 15.11.2024 12:08
Медия: Woman.bg

Заглавие: Ако паролата ти е в този СПИСЪК, бързо я смени, разбиването на повечето от тях отнема по-малко от
секунда

Дата: 14.11.2024 21:42
Медия: Блиц

Заглавие: Ето това са най-популярните пароли в света – разбиването на повечето от тях отнема по-малко от
секунда

Дата: 14.11.2024 18:16
Медия: Kaldata

Заглавие: София става столица на италианската кухня: Петзвездните шеф готвачи Марио Пучо и Джузепе
Пелико пристигат в Хилтън София на 21 ноември

Дата: 15.11.2024 12:11
Медия: Bgtourism.bg

https://profit.bg/article/2024111509444728455
https://woman.bg/article/2024111509414483010
https://blitz.bg/nauka-i-tekhnologii/ako-parolata-ti-e-v-tozi-spisk-brzo-ya-smeni-razbivaneto-na-povecheto-ot-tyakh-otnema-po-malko-ot-sekunda_news1050485.html
https://www.kaldata.com/it-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D1%81%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%BF%D0%BE%D0%BF%D1%83%D0%BB%D1%8F%D1%80%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%BE%D0%BB%D0%B8-%D0%B2-%D1%81%D0%B2-527718.html
https://bgtourism.bg/hilton-sofia-stolica-italianska-kuhnja/


Бизнесът с лекарствата е съблазнителен. Печалбите са съпоставими единствено с търговията с наркотици и
оръжие. Затова и мнозина искат да намерят място на този пазар. От близо 20 г. тече усилено преразпределение и
окрупняване при бизнеса с лекарства. Още по-печеливш пък е реекспортът на тези лекарства. Този процес
протича и донякъде е предизвикан от засилената намеса на държавата. Един от участници... 

Седнали на една маса дерибеите на любимия на Кремъл агент от ДС Ахмед Доган и политическите пешки на
олигарха Иво Прокопиев, известни още като коалицията на "Пачките и пудела" ПП-ДБ, за да… борят корупцията.
Това не е началото на някой виц, а евтината и тъжа политическа реалност у нас. От няколко дни пред всички
медии и камери се провеждат преговори между новата (стара) политико-олигархична коалиц... 

Покровители на ДС-баровеца от веригата "Субра" са двама видни представители на партия ГЕРБ, твърдят
източници Бизнесът с лекарствата е съблазнителен. Печалбите са съпоставими единствено с търговията с
наркотици и оръжие. Затова и мнозина искат да намерят място на този пазар. От близо 20 г. тече усилено
преразпределение и окрупняване при бизнеса с лекарства. Още по-печеливш пък е реекспортът на тез... 

XI Национална конференция на Независимия учителски синдикат преизбра Аспарух Томов за председател на
синдиката. Конференцията се проведе на 11 и 12 ноември. Тя бе открита от Аспарух Томов, който поздрави гостите
и делегатите с участието им в конференцията. Специални гости бяха Тодор Капитанов, вицепрезидент на КНСБ и
Диян Стаматов, председател на СРСНПБ. В своето встъпително слово председателят ак... 

Богдан Богданов от "Продължаваме промяната" остро разкритикува действията на служебния кабинет,
обвинявайки го в приоритетно обслужване на интересите на Делян Пеевски и "ДПС-Ново начало". Критиката на
Богданов идва след като в сряда Министерски съвет (МС) преобразува имота на "Врабча" 23, в който се помещават
части от НАП и Агенцията за инвестициите. В правителственото решение не пишеше за какво щ... 

Заглавие: РАЗСЛЕДВАНЕ: Собственик на дузина фармацевтични компании и бивш агент на ДС, прави милиони от
реекспорт на лекарства

Дата: 15.11.2024 12:03
Медия: ГлобусНюс

Заглавие: Вече е ясно: "Догановата промяна" се събра

Дата: 15.11.2024 12:00
Медия: Блиц

Заглавие: РАЗСЛЕДВАНЕ: Собственик на дузина фармацевтични компании и бивш агент на ДС, прави милиони от
реекспорт на лекарства

Дата: 15.11.2024 12:00
Медия: Аспекто

Заглавие: Аспарух Томов бе преизбран за председател на Независимия учителски синдикат

Дата: 15.11.2024 13:20
Медия: Конфедерация на независимите синдикати в България (КНСБ)

Заглавие: ПП-ДБ: Главчев постила на Новото начало и изпраща инвеститори на тавана

Дата: 15.11.2024 13:14
Медия: News.bg

https://globusnews.net/%D1%80%D0%B0%D0%B7%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D1%81%D0%BE%D0%B1%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%BA-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D1%83%D0%B7%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D1%84%D0%B0%D1%80/
https://blitz.bg/analizi-i-komentari/veche-e-yasno-doganovata-promyana-se-sbra_news1050560.html
https://a-specto.bg/razsledvane-sobstvenik-na-duzina-farmatsevtichni-kompanii-i-bivsh-agent-na-ds-pravi-milioni-ot-reeksport-na-lekarstva/
https://knsb-bg.org/index.php/2024/11/15/asparuh-tomov-be-preizbran-za-predsedatel-na-nezavisimiya-uchitelski-sindikat/
https://news.bg/politics/pp-db-glavchev-postila-na-novoto-nachalo-i-izprashta-investitori-na-tavana.html

